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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke

Országgyű lés Hivataiá
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Érkezett : 2017 OEC 21.
Írásbeli kérdés

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló
2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabály i
rendelkezésekről szóló 10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdés t
kívánok feltenni

Dr. Seszták Miklós
nemzeti fejlesztési miniszter úrna k

„Mennyibe fog kerülni a villamosenergia-rendszer paksi b ővítéssel összefüggésben
szükségessé váló fejlesztése? ”

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól, azért t őle, mert az
energiagazdálkodással, energiapolitikával kapcsolatos kérdéseim vonatkozásában a
Kormány tagjai közül Miniszter Úr illetékes a válaszadásra .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Paksi Atomerőmű új blokkokkal történő bővítése szükségessé tenné a magyar
villamosenergia-rendszer fejlesztését is . Jelenlegi ismereteink szerint ugyanakkor a
bővítéshez kapcsolódó államközi hitel a villamosenergia-rendszer fejlesztésére ne m
terjed ki.

Mindezek alapján a Magyarország Alaptörvénye (2011 . április 25 .) 7 . cikkében
biztosított jogommal élve az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014. (II . 24 . )
OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján az alábbi kérdéseket intézem Önhöz :

1. Jelenlegi ismeretei szerint mennyibe fog kerülni a MAVIR Zrt-nek a Paks i
Atomerőmű új blokkokkal történő bővítése és kereskedelmi üzembe állása miat t
szükségessé váló villamosenergia-rendszer fejlesztése ?

2. Milyen beruházásokat kell eszközölnie a MAVIR Zrt-nek az új paksi blokkok
létesítéséhez és kereskedelmi üzembe helyezéséhez ?

3. Beépítette-e már a MAVIR Zrt . a 2. pont szerinti kérdésben szereplő
beruházásokat a tízéves hálózatfejlesztési tervébe?



4. Milyen forrásból fogja finanszírozni a MAVIR Zrt . az új paksi blokkok
létesítéséhez és kereskedelmi üzembe helyezéséhez szükséges beruházásokat ?

5. Várható-e a MAVIR Zrt . részére fizetend ő rendszerhasználati díjak emelkedése
az új paksi blokkok miatt szükségessé váló beruházások miatt? Ha igen, e z
mikortól és milyen mértékben fogja növelni a végfelhasználói villamosenergia -
árakat?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2017 . december 21 .

Dr. Tóth Bertala n

országgyűlési képviselő
MSZP
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